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EU: Úvodem malé shrnutí pro ty, kteří se nezabývají globální politikou (dokonce tvrdí, že nic
takového nemůže existovat), nestudují Koncepci společné bezpečnosti (KSB) a Dostatečně
všeobecnou teorii řízení (DVTŘ) a čtou mne poprvé: Oprace Covid 19 je uměle vytvořený informační
nástroj globální politiky (a skutečná nemoc), který má za cíl zcela přeformátovat, přenastavit sféry
vlivu jednotlivých globálních hráčů a to do jiné politické, ekonomické a ekologické podoby a to celé v
zájmu Globalizace, která má za cíl z celého světa vytvořit “superstát” s jedinou vládou. Na jednu
stranu zcela odsekává chapadla vlivu bývalých středisek koncentrace řízení (USA a “Velká” Británie),
ale také nadnárodního molochu EU, který byl loutkou v rukou US státních elit a na druhou otevírá
možnosti nových středisek koncentrace řízení a to Číny a (možná) i Ruska.

Ano, Rusko zcela evidentně může být, alespoň na čas, použito jako nový Hegemon, kdy bude novým
střediskem koncentrace řízení a to nikoliv proto, že to bylo v plánu, ale proto, že Putin rozehrál
takovou globální partii, že se stal pro další řízení zcela nepostradatelným (jen RF má nyní zdrojovou
stabilitu řešit globální problémy). Proto mu bylo umožněno pomoci Itálii a to za pomoci armády (!!!
což je neskutečně silná symbolika, když si vezmeme, že armáda RF operuje na území státu NATO,
byť pouze jeho lékařské a protichemické útvary) a proto také mohli (směli) poslat 60 tun pomoci
přímo do USA, což se historicky ještě nestalo. USA vždy pomáhají a “pomáhají” druhým sami.
Podíváme-li se na to, k jakým vnitropolitickým změnám dochází v RF, tak je opět zcela evidentní, že
se připravují na vůdčí roli ve světovém řízení, byť hlavní housle by měla mít Čína. A proč také jedou v
informačním šílenství operace Covid 19? Protože se jim to také (jako všem ostatním) hodí. V “boji s
virem” totiž můžete dělat taková opatření, která jsou jinak nemyslitelná. Můžete například
hermeticky uzavřít hranice (oligarchové a proti státu vystupující lidé vám nikam neutečou), razantně
omezit pohyb osob (tím zcela odstavíte opozici, která může operovat tak akorát na sociálních sítích),
převzít strategické podniky do státní správy (je přece pandemická krize a je nutné “chránit” klíčové
zdroje), omezit finanční toky směrem ven ze země, radikálně zdanit oligarchy (nemohou utéci ani
dostat peníze jinam), převzít totální kontrolu nad obyvatelstvem (fízlování schované např. pod
“chytrou karanténou” apod.), narvat do systému hromady nových peněz a tím vyřešit dlouhodobé
finanční problémy, v jiných zemích zase nechat splasknou inflační bubliny, zatočit s protistátními
pátými kolonami – neziskovkami (u nás se o to snaží KSČM) a hromady a hromady dalších věcí,
kterými můžete vytvořit zcela nové vztahy jak uvnitř státu, tak vně. Někteří šílenci, jako je slovenský
Matovič dokonce mluví o jakémsi cíleném “blackoutu”, tedy “vypnutí” země, což již hraničí hned s
několika psychiatrickými diagnózami, ale bratři Slováci se snad mohou uklidňovat tím, že to nebude
nejspíš z jeho hlavy.

Podívejte se také např. jak se V4 dokonale odřízla od Západu a zbytku EU. Je zcela evidentní, že z
hlediska globálního řízení “musel” Západ řešit (zpočátku neřešit) pandemii jinak než V4, protože
jinak by tato akce neměla smysl. Jak byste odseparovali od sebe tyto země, kdyby řešil Západ Covid
19 stejnými restrikcemi jako u nás? Časem by ve V4 bylo po pandemii, na Západě též, otevřely by se
hranice a vše by bylo při starém a celá vražedná virová “komedie” by byla k ničemu, ale když se to
na Západě rozběhne do šílených scénářů, tak i když u nás již budeme “vyléčení”, tak otevřít hranice
moci nebudeme, protože pak bychom si sem nákazu natáhli zpět a celá karanténa by byla o ničem. A
tak vězte, že na Západ se nejspíš hned tak nedostaneme.

A aby byla separace od EU ještě více podpořena, tak tento týden rozhodl soud EU, že Polsko,
Maďarsko a ČR porušilo povinnosti, když nepřijalo uprchlické kvóty. Vtip? V době koronaviru řešit
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tyto záležitosti? Ne. Opět správně načasovaný nástroj, jak politicky a názorově oddělit V4 od Západu
a podpořit tím vznik Trojmoří.

Co je to vlastně to řízení, o kterém stále píši? Je to INFORMAČNÍ PROCES, protože řídit lidi můžete
pouze za pomoci informací. A tak když máte dobré informační nástroje (třeba média), tak není
problém z obřího problému neudělat problém vůbec žádný a z menšího udělat gargantuovskou
záležitost. Je to prosté – pokud většina “osvědčených” médií přebírá inFormace od několika (čtyř?
pěti?) světových tiskových agentur, které mají navíc většinou stejné majitele jako ta média, tak vám
na šíření (CELOSVĚTOVĚ) konkrétního informačního pole stačí tolik osob, jejichž počet nepřevyšuje
počet prstů na jedné vaší ruce a to i když o dva přijdete. Ale máte “pravdu” – jistě není možné svět
řídit jako jediný sociální supersystém, protože ve škole se to neprobírá (proč myslíte, že tomu tak
je?). Globální politika je navíc nadřazena politice nadnárodní a ta zase té státní, takže když se ptáte –
komu to prospěje a hledáte konkrétní stát, či odvětví (farmaceutický průmysl, vojensko-průmyslový
komplex, bankovní sektor), tak se stále pohybujete v nízkých patrech řízení a nic vám tudíž nemůže
dávat skutečný smysl. Každý čelní politik tedy pracuje v rámci globálního řízení a proto se dnes
všichni chovají naprosto stejně. Naivní občané se dívají na různé statistiky jiných chorob (které nikdo
neřeší a přitom vraždí o-106) a sledují jak se zavírají firmy, jak se najednou ukazuje, že celá “naše
civilizace” je pouze fikcí (najednou nejsou důležitá žádná přeškolení, audity, zákaznické kontroly,
hromadné porady a brífingy se zaměstnanci, najednou se dá pracovat z domova, i když to bylo
mnohde nemyslitelné atd.), která existuje jen díky tomu, že na ni všichni věří (říká se tomu
samořízení) a diví se, jak je možné, že se všichni politici shodnou na tom šílenství, i když tím likvidují
vlastní země a kvalitu života obyvatel víc, než samotný virus.

A jak se tedy mohou “ohýbat informace”? Třeba “zapomenete” lidem sdělit, že k tomuto týdnu
zemřelo na celé planetě 118 000 lidí na “obyčejnou” chřipku (ke konci února to bylo 300 osob u nás
v ČR!!!). Že loni na zápal plic zemřelo 7% všech zemřelých na planetě Zemi. Což dělá “pouhé” 4
milióny osob!!! A věděli jste, že rok předtím se jednalo o zhruba stejný počet lidí? Čtete správně – na
zápal plic. Věděli jste o tom? Zavíraly se hranice, protože je to také virové (i bakteriální)
onemocnění? A co TBC? 1,5 miliónu lidí v loňském roce? Ví někdo kolik lidí v Itálii (kde loni na
chřipku zemřelo 20 000 lidí!!!) zemřelo od začátku pandemie na chřipku, TBC, či ten zápal plic?
Vsadím se s vámi, že ta čísla budou mnohonásobně nižší, než jakýkoliv rok předtím. Vše půjde na
vrub Covid 19. Je samozřejmě naprosto jasné, že v místě kde je nejvíce nakažených (např. Bergamo),
bude letos více zemřelých než jiné roky. Dnes se všichni ptají, jak je možné, že se virus chová
mnohem zabijáčtěji v Itálii, Španělsku a nyní i USA. A protože se zjistilo, že v těchto zemích, jako
jedněch z mála, nejsou lidé plošně očkováni proti TBC, tak se to začíná dávat do souvislosti. Nejspíš
nás brzo čeká velká reklama na plošné očkování proti kdečemu.

Covid 19 je samozřejmě nebezpečnou nemocí, která vás může i zabít, ale více než kapénkami se
přenáší mediálně, tedy informačně. Má takovou reklamu, o které se například zabijácké Ebole ani
nesnilo.

Možná jste zaznamenali, že se objevila CENZURA. A to celkem alarmující. V pořadu Duše K měli
pozvaného pana Calábka (což je člověk, který mě jako kluka inspiroval k praktikování Buddhovy
Dharmy) a ten v daném pořadu celkem jasně navrhl možnosti jak léčit koronavirus pomocí čínské
medicíny, našich bylinek a velice známého Antabusu (o kterém mimochodem existuje hned několik
studií renomovaných odborníků, které jasně dokazují jeho účinnost proti různým virům a dokonce i
rakovině).Video ovšem ze všech sítí zmizelo a na dotaz proč, z Ministerstva vnitra zaznělo: “Nemáme
pravomoci něco takového učinit”, aby se ovšem následně prokázalo, že právě MV se postaralo o
smazání (tvrzení serveru uložto.cz, které muselo video také smazat). MV dokonce nechalo
Ministerstvem zdravotnictví vypracovat analýzu, kterou měli rozporovat daný pořad. Ve všech
tvrzeních bylo napsáno “vědecky neověřeno”. Zajímavé, že? Takže každý nový výzkum bude muset
být zcenzurován, protože do té doby nebyl “vědecky ověřen”? Každý lékař skládá Hippokratovu



přísahu – věděli jste, že tento otec “moderní medicíny” věřil, že nemoci vznikají i nerovnováhou živlů
v těle, což je pojem z magie, přesněji z hermetismu? Věděli jste, že Isaac Newton nebyl jen fyzik, ale
byl zapáleným kabalistou, což je židovská nauka vycházející opět z egyptského hermetismu? Proč to
sem motám? Neměl bych vyhledat psychoterapii? A víte, že rád? Každý psycholog v ČR se totiž učil i
ze skript a učebnic pana M. Nakonečného (napsal i slovník psychologických pojmů ze kterého se
obecně vychází), tedy velice známého hermetika. Nemělo by MV tedy znalosti těchto lidí potírat,
protože věřili a věří i v jiné sféry než hmotné? Zavírat oči před něčím co zatím nebylo “ověřeno” je
tmářským brzděním pokroku. Proč má MV potřebu blokovat právě tyto informace a statisíce jiných,
vyloženě vylhaných a zavádějících a mnohdy zdraví ohrožujících videí (v případě Duška o nic
takového nešlo) na netu ponechat? Určité informace týkající se koronaviru nesmí zaznít?

Mnoho lidí v ČR si každý den ráno přečetlo Ranní kávičku Terezy Spencer na Primě, aby byli v
obraze toho, co se ve světě děje a co nebylo “ověřenými” médii dostatečně ozvučeno. Nové podmínky
Primy odstranily nejen tuto špičkovou novinářku, ale i řadu dalších, kteří na Primě psali. Zajímavé
načasování, že?

Každý v této době pracuje dle svých možností a mravnosti. Není možné se veřejně setkávat,
protestovat apod. a to je nejlepší doba pro odstranění jisté sochy z Prahy a to pěkně v klidu a
pohodě, takže i různí malincí křiváci mají nyní možnost uboze provokovat.

Před několika málo měsíci jsme s kolegou přemýšleli jakým způsobem se Globální elity pokusí svět
přeformátovat. Pomocí ideologií se jim to příliš nedaří. Pomocí lží o klimatické katastrofě také ne. A
tak jsme si mysleli, že jsou v koncích. Co mohou vymyslet? Blackout? Ohrožení z vesmíru? Třeba
nějaký blížící se meteorit? Jak spojí svět v jediný celek pod jedinou hrozbou a tak, aby na to všichni
skočili? Smáli jsme se tomu, že mají nelehký úkol. Dnes se již nesmějeme.

Mnoho lidí je dnes zavřených doma a když jdou ven, tak musí s rouškou, protože tím chrání ostatní.
Automaticky tak sami sebe bereme jako již nakažené. Z psychosomatického hlediska je to katastrofa.
Proč myslíte, že až teď, po týdnech od začátku, začali umírat mladší, či vyloženě mladí lidé? Když jste
bombardováni ze všech stran pouze tím, že všude číhá smrtelné nebezpečí, dostaví se logicky strach
a ten ve vašem těle začne časem likvidovat imunitu a to se začalo dít. Elity mohou být spokojené,
protože svět bude těmito úmrtími ještě více vyděšený a tudíž ještě více bez imunity.

Nyní má většina lidí více času studovat KSB, je to asi jediná možnost jak se informačně připravit na
vše co přijde a jak získat imunitu proti informační
pandemii: http://leva-net.webnode.cz/prace-vp-sssr/
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